

Date: June 12th, 2026

التاريخ: 12 يونيو 2026

Circular No:82/ AY 2025-26

Subject: Honoring Our Graduates and Looking Ahead to Examination Success

Dear Parents and Guardians,

As we approach the final weeks of the academic year, I would like to take this opportunity to share a few important updates with our school community.

This weekend marks a particularly proud moment for Ajyal International School Al Falah as we celebrate the graduation of our **fourth Grade 12 cohort**. Graduation is more than a ceremony; it is a celebration of years of dedication, perseverance, growth, and achievement. Our graduates are preparing to take their next steps toward university and future careers, carrying with them the values and experiences gained throughout their journey at Ajyal.

I warmly encourage our students, parents, and community members to join us in celebrating this milestone by following the **live coverage of the Graduation Ceremony through the school's official social media channels**. Let us come together to congratulate our graduates and share in the joy of this memorable occasion.

As we welcome the Islamic New Year, I extend my warmest wishes to all members of our school community. May the year ahead bring health, happiness, success, and blessings to you and your families.

Please be advised that the school will observe the **Islamic New Year holiday on Monday, 15 June 2026**. **School will resume on Tuesday, 16 June 2026**, and students should arrive prepared for their examinations and committed to finishing the academic year strongly.

Following the holiday, our focus turns to the final examination period. I encourage all students to use their time wisely, revise consistently, and approach their examinations with confidence and determination. Success is achieved through preparation, commitment, and a positive mindset.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية طيبة وبعد،
مع اقترابنا من الأسابيع الأخيرة من العام الدراسي، أود أن أغتنم هذه الفرصة لمشاركة بعض المستجدات المهمة مع مجتمعنا المدرسي.

يمثل هذا الأسبوع مناسبةً نفخر بها جميعاً في مدرسة أجيال الدولية الفلاح، حيث نحتفي بتخريج الدفعة الرابعة من طلبة الصف الثاني عشر. إن حفل التخرج ليس مجرد مناسبة احتفالية، بل هو تتويج لسنواتٍ من الاجتهاد والمثابرة والنمو والإنجاز. ويستعد خريجونا اليوم للانتقال إلى مرحلة جديدة من حياتهم الأكاديمية والمهنية، حاملين معهم القيم والخبرات التي اكتسبوها طوال رحلتهم التعليمية في أجيال.

وأدعو طلابنا وأولياء أمورهم وأفراد مجتمعنا المدرسي إلى مشاركتنا الاحتفاء بهذه المناسبة المميزة من خلال متابعة البث المباشر لحفل التخرج عبر القنوات الرسمية للمدرسة على وسائل التواصل الاجتماعي. فلنجتمع جميعاً لتهنئة خريجينا ومشاركتهم فرحة هذا الإنجاز الذي سيبقى ذكرى خالدة في مسيرتهم.

وبمناسبة حلول العام الهجري الجديد، أتقدم بأصدق التهاني وأطيب التمنيات إلى جميع أفراد مجتمعنا المدرسي. أسأل الله أن يحمل العام الجديد لكم ولأسرركم موفور الصحة، والسعادة والنجاح والبركة.

يرجى التكرم بالعلم بأن المدرسة ستعطل يوم **الاثنين الموافق 15 يونيو 2026** بمناسبة رأس السنة الهجرية، على أن يُستأنف الدوام المدرسي يوم **الثلاثاء الموافق 16 يونيو 2026**. ونأمل من جميع الطلبة الحضور وهم على أتم الاستعداد لاختباراتهم، وعازمون على إنهاء العام الدراسي بأفضل صورة ممكنة.

بعد انتهاء العطلة، سيتجه تركيزنا نحو فترة الاختبارات النهائية. وأشجع جميع الطلبة على استثمار أوقاتهم بحكمة، والمواظبة على المراجعة والاستعداد الجيد، والتقدم لاختباراتهم بثقة وعزيمة. إن النجاح يتحقق من خلال الإعداد الجيد، والالتزام، والتحلي بالإيجابية والإصرار على تحقيق أفضل النتائج.

As examinations begin, students are reminded of the importance of:

- Arriving at school on time each day.
- Bringing all required examination materials.
- Following examination regulations and school expectations.
- Demonstrating integrity, responsibility, and respect at all times.
- Maintaining excellent attendance throughout the examination period.

Please note that the school timings will commence from Tuesday, 16 June 2026 until the end of academic year:

- School starts: 7:45 a.m.
- Students will finish school at 11:00 a.m.
- School buses will depart at 11:15 a.m.
- Car pick-up gates will open at 11:30 a.m.

Thank you for your continued partnership, trust, and support throughout the year. Together, we can ensure that our students finish the academic year successfully and confidently.

I wish all our students the very best in their examinations and look forward to celebrating their achievements.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



ومع انطلاق فترة الاختبارات، نود تذكير طلبتنا الأعزاء بأهمية:

- الحضور إلى المدرسة في الوقت المحدد يوميًا.
- إحضار جميع المستلزمات والأدوات المطلوبة للاختبارات.
- الالتزام بأنظمة الاختبارات وتعليمات المدرسة.
- التحلي بالأمانة والمسؤولية والاحترام في جميع الأوقات.
- المحافظة على انتظام الحضور طوال فترة الاختبارات.

يرجى التكرم بالعلم بأن مواعيد الدوام المدرسي التالية ستُطبق اعتبارًا من يوم الثلاثاء الموافق 16 يونيو 2026 وحتى نهاية العام الدراسي:

- بداية الدوام المدرسي 7:45 صباحًا.
- انتهاء الدوام للطلبة 11:00 صباحًا.
- مغادرة الحافلات المدرسية 11:15 صباحًا.
- فتح بوابات الاستلام بالسيارات 11:30 صباحًا.

نشكر لكم شراكتكم المستمرة وثقتكم ودعمكم طوال العام الدراسي. ومن خلال تعاوننا المشترك، سنتمكن بإذن الله من مساعدة أبنائنا الطلبة على إنهاء عامهم الدراسي بنجاح وثقة.

أتمنى لجميع طلبتنا التوفيق والنجاح في اختباراتهم، وأنطلع بكل فخر إلى الاحتفاء بإنجازاتهم وثمار جهودهم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة